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جناب آقای رضا گل محمدی- پیشکسوت مدیریت ورزش کشور
درگذشت داماد بزرگوارتان موجب تاثر و تالم خاطرگردید. ضمن 
برای  و  درجات  علو  و  آرامش  مرحوم  آن  برای  تسلیت،  عرض 

حضرتعالی و بازماندگان صبر و شکیبایی مسئلت می نمایم.
مهرداد تیموری - مدیرمسئول دنیای هوادار
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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید محمد اکبری  را گرامی می دارد

رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس شورای اسلامی از 
ارسال نامه ای رسمی برای وزرای نفت و صنعت به منظور 
تشدید نظارت ها بر فعالیت صنایع آلاینده در روزهای آینده 

خبر داد.
سمیه رفیعی- رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس 
به شرایط ویژه کشور با توجه به شیوع ویروس کرونا 
کرد  اشاره  آلودگی هوای کلانشهرها  با  آن  و همزمانی 
از  و گفت: کارشناسان فراکسیون محیط زیست بیش 
دو هفته است که به صورت تخصصی با کمک منابع 
خارجی و گردآوری نظر کارشناسان داخلی در خصوص 
نحوه مدیریت منابع آلاینده هوا در کلان شهرها مطالعه 

می کنند.

نیازمند تدابیر ویژه در ایام وارونگی هوا هستیم

وی اظهار کرد: بنابر بررسی های صورت گرفته و با توجه به 
یافته های بین المللی به این جمع بندی رسیدیم که امسال 
باید تدابیر ویژه ای در ایام وارونگی هوا در شهرهای صنعتی 

و کلان شهرها در نظر بگیریم.

نمی توانیم به مردم بگوییم با خودروی تک سرنشین 
بیرون نیایند

رئیس فراکسیون محیط زیست با بیان اینکه با توجه شیوع 
گسترده ویروس کرونا و نارسایی های موجود حمل و نقل 
عمومی نمی توانیم به مردم بگوییم با خودروی تک سرنشین 
بیرون نیایند، اظهار کرد: به همین دلیل باید تمرکز خود را بر 

کاهش فعالیت منابع ثابت آلاینده بگذاریم.

باید کنترل صنایع مازوت سوز تشدید شود

وی با اشاره به اینکه بسیاری از صنایع در پایتخت و دیگر 
کلان شهرها بخصوص اصفهان و اراک بر کاهش کیفیت هوا 
و انتشار ذرات معلق تأثیر دارند، گفت: می توان فعالیت این 
صنایع را کنترل کرد و بر استفاده از سوخت آنها نظارت جدی 

تری داشت تا به هیج عنوان مازوت نسوزانند.

ایجاد محدودیت برای فعالیت کارخانه سیمان تهران

رفیعی از ارسال نامه ای رسمی برای وزرای نفت و صنعت به 
منظور تشدید نظارت ها طی روزهای آینده خبر داد و گفت: 

برای مثال می توان فعالیت کارخانه سیمان تهران را با توجه 
به اینکه ساخت و ساز خاصی را در این ایام شاهد نیستیم 

از ۱۵آبان تا میانه های زمستان محدود کرد.

خبر اول

ورود مجلس برای حل معضل آلودگی هوا در روزهای کرونایی 477هزار بهبودیافته
 کرونایی در کشور

سخنگوی وزارت بهداشت ضمن اعلام آخرین آمار بیماران و 
بهبودیافتگان کرونا در کشور گفت: خوشبختانه تا کنون 477هزار 
و 3نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند.

دکتر سیما سادات لاری در ادامه گفت: تا روز 9آبان و بر 
اساس معیارهای قطعی تشخیصی، 8هزار و 11بیمار جدید 
مبتلا به کووید19 در کشور شناسایی شد که 2هزار و 754نفر 
از آنها بستری شدند و مجموع بیماران کووید19 در کشور به 

604هزار و 952نفر رسید.
و  892هزار  و  4میلیون  کنون  تا  افزود:  همچنین  لاری 

704آزمایش تشخیص کووید19 در کشور انجام شده است.
بر اساس اعلام سخنگوی وزارت بهداشت، استانهای تهران، 
اصفهان، قم، آذربایجان شرقی، خراسان جنوبی، سمنان، قزوین، 
لرستان، اردبیل، خوزستان، کرمانشاه، کهگیلویه و بویراحمد، 
مازندران،  رضوی،  خراسان  ایلام،  زنجان،  بوشهر،  گیلان، 
چهارمحال و بختیاری، البرز، آذربایجان غربی، مرکزی، کرمان، 
خراسان شمالی، همدان، یزد و کردستان در وضعیت قرمز و 
استانهای هرمزگان، فارس، گلستان و سیستان و بلوچستان نیز 

در وضعیت نارنجی و زرد قرار دارند.

اثرگذاری محدودیت های کرونایی 
تا ۲هفته دیگر

عضو کمیته علمی ستاد مبارزه با کرونا، با بیان اینکه نتیجه 
اعمال محدودیت ها در کنترل موارد کرونا تا دو هفته دیگر 
مشخص خواهد شد، در عین حال درباره تصمیمات اتخاذ شده 
مبنی بر افزایش تستهای تشخیص این بیماری، گفت: افزایش 
تست ها همانطور که می تواند به بیماریابی بیشتر کمک کند، 
می تواند به کنترل بیماری هم کمک کند منوط بر آن که 

پیگیری موارد مثبت با اصول خود دنبال شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، دکتر مسعود مردانی 
درباره تأثیر افزایش ظرفیت تست های کرونا در بیماریابی، گفت: 
افزایش ظرفیت تست ها در بسیاری از کشورها مانند کره جنوبی و 
سنگاپور موثر بوده است؛ زیرا هرچه زودتر موارد مشکوک و مبتلا 
را شناسایی کنیم، می توانیم اقدام به جداسازی آنها کنیم و با 
پیگیری آنها سعی کنیم جلوی انتقال بیماری از موارد مثبت به 
سایرین را بگیریم. به همین دلیل افزایش ظرفیت تست ها باید 
همزمان با افزایش پیگیری ها باشد. وی افزود: در تمام دنیا زمانی 
که تست فردی مثبت می شود، یا در خانه قرنطینه می شود و یا به 
هتل هایی فرستاده می شود تا پس از بهبودی وارد جامعه شوند. 
افزایش تست ها همانطور که می تواند به بیماریابی بیشتر کمک 
کند، می تواند به کنترل بیماری هم کمک کند منوط بر آن که 

پیگیری موارد مثبت با اصول خود دنبال شود.

تأثیر اعمال محدودیت ها در کنترل ویروس کرونا

وی درباره محدودیت های اعمال شده در ۴۳شهرستان با هدف 
کنترل ویروس کرونا، تصریح کرد: به نظر می رسد بتواند موثر 
باشد. ما تجربه خوبی از اسفند و فروردین ماه که مردم سفر 
نرفتند، محدودیت هایی اعمال شد و... داشتیم و دیدیم موارد 
بیماری در اردیبهشت ماه تا حد چشمگیری کاهش یافت و 
امیدواریم این محدودیت ها نیز مؤثر باشد. وی افزود: توصیه 
می شود همه کوشش های جمعی اینچنینی با افزایش ظرفیت 
تست های آزمایشگاهی، جدا سازی موارد مثبت از سایرین و... 
باشد. این مهم است اگر جواب تست کارگری مثبت می شود و 

۱۴روز به قرنطینه می رود، از او حمایت کافی شود.

موج چهارم کرونا در راه است؟ 

وی در پاسخ به این سؤال که آیا در حال ورود به موج چهارم 
کرونا هستیم یا خیر؟ گفت: فکر نمی کنم در حال ورود به موج 
چهارم باشیم؛ زیرا هنوز بسیاری از شهرها در موج دوم بیماری 

هستند و حتی به موج سوم بیماری هم نرسیدند.

»کرونا در ایران«

پیشنهاد نمایندگان مجلس برای »افزایش هر ۶ماه یک بار حقوق کارگران«

رئیس سازمان غذا و دارو: کمبود دارویی کاهش یافته است

جمعی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی در نامه ای 
به رئیس سازمان برنامه و بودجه خواستار تغییر در 
روش تعیین حقوق و دستمزد کارگران در بودجه و 

افزایش حقوق کارگران در هر سال ۲مرتبه شدند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از تسنیم، علی بابایی- 
سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
از نامه جمعی از نمایندگان مجلس به رئیس سازمان 
برنامه و بودجه درباره وضعیت معیشتی کارگران خبر 
رئیس  نوبخت  آقای  به  نامه ای  در  کرد:  اظهار  و  داد 
روش های  اصلاح  خواستار  بودجه،  و  برنامه  سازمان 
تعیین حقوق و دستمزد کارگران در بودجه سال آینده 

شده ایم. وی ادامه داد: در این نامه از رئیس سازمان 
برنامه و بودجه و مجموعه دولت خواسته ایم که چاره 
دستمزد  و  حقوق  میزان  تعیین  روش  برای  اساسی 
کارگران بیاندیشند زیرا با روش فعلی نمی توان اقداماتی 
برای بهبود وضع معیشتی کارگران انجام داد. سخنگوی 
کمیسیون اجتماعی مجلس تصریح کرد: در پیشنهادی 
به دولت برای تدوین بودجه سال آینده و تصمیم گیری 
درباره میزان حقوق و دستمزد کارگران، خواسته شده 
که »میزان حقوق کارگران در سال دو بار و با توجه به 
نوسانات قیمت ها و نرخ تورم افزایش یابد و حمایت های 
بیشتری از این قشر صورت گیرد.« بابایی اضافه کرد: 

البته در پیشنهاد دیگری مطرح کرده ایم که حمایت های 
معیشتی از کارگران صرفاً منوط به افزایش حقوق نباشد 
و سبد کالایی ویژه ای نیز برای آنها در نظر گرفته شود 
زیرا کارگران امروز از عهده مخارج زندگی برنمی آیند و 
چاره ای برای آن باید اندیشیده شود. سخنگوی کمیسیون 
اجتماعی مجلس با بیان اینکه کارگران موتور گردش و 
رونق تولید در کشور هستند، خاطرنشان کرد: در شرایط 
موجود باید از این قشر بیش از پیش حمایت شود، ما 
نیز جلسات متعددی برای حمایت از کارگران با مسئولان 
سازمان برنامه و بودجه و وزارت تعاون داشته ایم که این 

جلسات نیز تداوم خواهد داشت.

رئیس سازمان غذا و دارو گفت: در زمینه کمبودهای 
دارویی، آمار کمبودها کاهش یافته و حدود یک میلیون 
و ۷۰۰هزار دوز واکسن آنفلوانزا تامین شده است که 
برای گروه هایی که باید این واکسن را دریافت کنند، از 
طریق مراکز بهداشتی و درمانی در دسترس قرار می گیرد. 
محمدرضا شانه ساز روز شنبه در نشست خبری ویدیو 
کنفرانس که از وزارت بهداشت برگزار شد، افزود: در زمینه 
از سال گذشته  تأمین انسولین قلمی امسال بیشتر 
ارز تخصیص یافته و تامین شده و جلوی قاچاق این 
اقلام نیز گرفته شده است. وی ادامه داد: یک شیطنت 
انسولین  زمینه  در  معاند  رسانه های  توسط  رسانه ای 
قلمی شکل گرفته و تقاضای ما از رسانه های داخلی 
این است که به ما کمک کنند. این شبکه های معاند 
شاهد این هستند که مردم ما سال هاست در زمینه 
دارو و تجهیزات پزشکی تحریم هستند و کوچک ترین 
موضوع در زمینه تحریم را منعکس نمی کنند، اما درباره 
یک خبر دروغ مثل کشف دارو در عراق، اخبار دروغ را 
منعکس می کنند. این اطمینان را می دهیم که هیچ 
کدام از داروهای کشف شده در عراق به هیچ عنوان 
ایرانی نبوده و دستگاه های متولی این بحث را با دقت 
و حساسیت رصد کرده اند. معاون وزیر بهداشت بیان 
کرد: به دلیل کم شدن مسافرت ها که به دلیل کرونا در 
همه کشورها اتفاق افتاده، حتی خروج دارو به صورت 
مسافری را نیز کمتر شاهد هستیم. از طرفی سامانه رصد 
و تی تک نیز می تواند هر دارویی را در هر نقطه از دنیا 

شناسایی کرده و به ما اطلاع می دهد که دارو یا تجهیزات 
پزشکی از کدام نقطه از کشور یا کدام بخش از زنجیره 
تولید یا داروخانه خارج شده است. شانه ساز افزود:  حتی 
یک قلم از داروهای کشف شده در عراق، ایرانی نبود و 
فقط می توانم اظهار تاسف کنم که برخی ردای مقدس 
خبرنگاری را به تن کرده و به دروغ این خبر را منتشر 
می کنند، در حالیکه سازمان غذا و دارو و گمرک بارها 
اعلام کرده اند که این داروها ایرانی نبوده، اما شبکه های 

معاند خارجی روی افکار مردم ما کار می کنند.

کمبود دارویی کاهش یافته است

در  نیز  دارویی  کمبودهای  زمینه  در  کرد:  اظهار  وی 
حال حاضر آمار کمبودها کاهش یافته است. حدود 
یک میلیون و ۷۰۰هزار دوز واکسن آنفلوانزا تأمین شد که 
برای گروه هایی که باید این واکسن را دریافت کنند، از 
طریق مراکز بهداشتی و درمانی در دسترس قرار می گیرد.

فروش ماسک بیش از ۱۳۰۰تومان گران فروشی است

رئیس سازمان غذا و دارو درباره قیمت ماسک گفت: 
قیمت ماسک ۱۳۰۰تومان است. به دلیل نظارت ها و 
کنترل ها، قیمت خرید داروخانه و سایر فروشگاه های 
زنجیره ای و تجهیزات پزشکی نیز کاهش یافته است. 
البته برخی داروخانه ها ممکن است فاکتور خرید گران تر 
داشته باشند که اعلام کردیم باید اقلام گران خریده شده را 
مرجوع کرده و نباید بیش از ۱۳۰۰تومان بفروشند. فروش 

ماسک بیش از ۱۳۰۰تومان، گران فروشی و تقلب است 
و برخوردهای تعزیراتی انجام می شود. گروه های بازرسی 
فعال در سراسر کشور رصد می کنند. وی ادامه داد: این 
موارد حتما باید به سامانه۱۹۰ یا معاونت های غذا و دارو 
دانشگاه های علوم پزشکی اعلام شود. این طور نیست که 
ماسک کم باشد و افراد مجبور باشند گران تر بخرند. تولید 

ماسک بسیار بالاست و حتی روز به روز بیشتر می شود.

تولید رمدسیویر ایرانی

شانه ساز همچنین در ادامه درباره تولید داروی رمدسیویر 
در داخل کشور اظهار کرد: در حال حاضر سه شرکت در 
زمینه تولید رمدسیویر ایرانی فعال هستند و دو شرکت 
پنج  تا  چهار  بین  تولید هستند.  متقاضی  نیز  دیگر 
تولیدکننده که سه مورد فعال هستند، در این زمینه کار 
می کنند و مشکلی برای تامین رمدسیویر در ایران نداریم. 
حتی در اوج بیماری نیز دارو را تامین کرده ایم. این دارو 

باید در داخل بیمارستان تجویز و مصرف شود.

تولید کیت تشخیص کرونا

رئیس سازمان غذا و دارو بیان کرد: به سرعت ظرفیت 
تولید داخلی در انواع کیت ها افزایش یافته و در حال 
حاضر برخی از تولیدکنندگان متقاضی صادرات هستند. 
این اتفاق در دو تا سه ماه گذشته با کمک شرکت های 
دانش بنیان و معاونت فناوری ریاست جمهوری و وزارت 

بهداشت و سازمان غذا و دارو انجام می شود.

جامعه

سلامت
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جامعه
جناب آقای سعید مراغه چیان  -کاپیتان اسبق باشگاه استقلال 

غم از دست دادن برادر بسی سنگین و ناگوار است. این ضایعه بزرگ را به جنابعالی و خانواده محترمتان تسلیت عرض نموده 
بقای عمر بازماندگان را از خداوند متعال خواهانیم.

جمعی از پیشکسوتان و کارشناسان ورزش تهران تقی آقاشاهی، نادرفریاد شیران، حسین شهریاری، دکتر حسن میرزاآقا بیک، دکتر 
ابوالفضل ملاجعفری، جعفر زرنگار، علی دولو، اصغر زرگر، علی توکلی، یوسف لواسانی محمودپور، حبیب کرمی، پرویز عطابخشی، 

محمود پازوکی، گودرز حبیبی، مرتضی کاظمی، سرهنگ رحمان عظیمی، فریدون موسوی، حمید شایسته و سیروس جعفری

سخنگوی ستاد کرونا دانشگاه علوم پزشکی استان البرز 
با اشاره به رفت وآمد روزانه بیش از ۳۰۰هزارنفر جمعیت 
البرز،  و  تهران  بین  قشرها  سایر  و  کارگری  کارمندی، 
خواستار اعمال محدودیت های یکسان برای این ۲استان 

شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، دکتر مهرداد 
بابایی اظهار کرد: ۲استان تهران و البرز به دلیل همسایگی 
و رفت وآمد روزانه مردم وضعیت مشابهی به لحاظ ابتلا 
به کرونا دارند و براین اساس برای مهار این ویروس باید 
روند یکنواختی به لحاظ اعمال محدودیت ها و مقررات 

اداری برای این ۲منطقه اتخاذ کرد.
سخنگوی ستاد کرونا استان البرز ادامه داد: از وزارتخانه ها 
و ستاد ملی کرونا درخواست کرده ایم تا تمام شرایطی 
که برای استان تهران در نظر می گیرند با توجه به اینکه 
البرز مراودات ۲۴ساعته با تهران دارد، در این استان نیز 
اعمال شود. وی گفت: لازم است تمام محدودیت ها مانند 
دورکاری و حضور ۵۰درصد کارکنان ادارات را برای البرز 

نیز اعمال کنند.
با اشاره به سنگینی موج سوم کرونا نسبت به  بابایی 
۲موج قبلی در البرز و کشور گفت: در این موج ۲۰درصد 
میزان ابتلا به کرونا بیشتر۲موج قبلی است، اکنون بیش 
از۵۰درصد مراجعه کنندگان به مراکز درمانی البرز دارای 
علائم مثبت کرونا بوده درحالی که در۲موج قبلی کمتر 
از ۳۰درصد از مراجعه کنندگان به کرونا مبتلا بودند. وی 
گفت: از صبح پنجشنبه هشتم تا صبح جمعه نهم آبان ماه 
جاری یک  هزار و ۲۰۰نفر مورد تست کرونا در بیمارستان 
های استان گرفته شد که ۵۴۰مورد از این تست ها مثبت 
بود. بابایی ادامه داد: این ها کسانی هستند که  دارای 
علائم کرونا بوده  درحالی که درصد زیادی فاقد علائم 
اما ناقل ویروس کرونا می باشند، هر قدر میزان تست 
افزایش یابد متبلایان بیشتری را می توان شناسایی کرد. 
وی تأکید کرد: کسانی که علائم دارند به مراکز بهداشت 
مراجعه کنند و براساس پروتکل ها تست انجام دهند، 
تست هزینه بالایی برای دانشگاه علوم پزشکی البرز در 
بردارد اما قرار براین است تا میزان تست ها را بالا ببرند تا 

افراد بیشتری شناسایی شوند.
اکنون  کرد:  اظهار  البرز  استان  کرونا  ستاد  سخنگوی 
۸۶۸بیمار بستری در مراکز درمانی داریم و روزانه تعدادی 

از مبتلایان بدحال در بیمارستان ها پذیرش می شوند.
بابایی ادامه داد: درصد بالایی از ابتلا به کرونا از راه تنفس 
نبوده بلکه رعایت نکردن الزامات بهداشتی توسط مردم 
مانند استفاده از سرویس بهداشتی مشترک و تماس با 
مکان های آلوده سبب انتقال ویروس شده است. وی با 
اشاره به وضعیت تجهیزات و تخت های بیمارستانی در 
البرز گفت: بخش قابل توجهی از تخت های بیمارستانی 
استان توسط بیماران کرونایی اشغال شده هرچند که باید 

سهمی برای  دیگر بیماران در نظر گرفت .
سخنگوی ستاد کرونا استان البرز بیان کرد: هرچند که 
این استان تا کنون در بخش دارو و تجهیزات و امکانات 
با مشکلی مواجه نشده اما باید به هر شکل ممکن کرونا 
را محدود و از هزینه ها و عواقب زیان بار آن بکاهیم . 
وی با اشاره به همکاری سپاه و بسیج در مدیریت کرونا 
بیان کرد: هفته گذشته نشستی با فرماندهان سپاه امام 
حسن مجتبی)ع( استان برگزار شد و تمام نواحی بسیج 
آمادگی خود را برای کمک رسانی به مدافعان سلامت و 

مردم اعلام داشتند.
رئیس مرکز فوریت های پزشکی استان البرز ادامه داد: 
سپاه و بسیج استان البرز در زمینه تأمین امکانات مانند 

نقاهت گاه همکاری خوبی دارند.
بابایی بیان کرد: این روزها شاهد اوج بیماری کرونا در 
استان هستیم و آمبولانس های اورژانس روزانه بیش از 
۱۴۰مأموریت امدادی انجام می دهند. وی با بیان اینکه 
نوع تماس های تلفنی  مردم با ۱۱۵ کرج در موج سوم 
متفاوت از ۲موج قبلی کرونا است،گفت: در موج اول و 
دوم بخشی زیادی از تماس های تلفنی مردم به خاطر 
اضطراب و ترس از کرونا و بیشتر برای مشاوره بود اما در 
موج سوم تماس های تلفنی درخواست به خاطر ابتلا و 
برای امدادرسانی است. بابایی تأکید کرد: همچنان سیر 
مردم  از  و  دارد  ادامه  البرز  در  کرونا  بیماری  پیشرونده 

درخواست می کنیم که این بیماری را جدی بگیرند .
البرز  استان  پزشکی  فوریت های  مدیریت  مرکز  رئیس 
گفت: میزان تماس های تلفنی با اورژانس البرز نسبت 
به روزهای عادی سه برابر شده است.امدادگران اورژانس 
از ۱۶هزار و  تا کنون بیش  ابتدای شیوع کرونا  از  البرز 

۵۰۰مأموریت مربوط به کرونا داشته اند.
سخنگوی ستاد کرونا دانشگاه علوم پزشکی استان البرز 

از مسئولان استان خواست بر مکان های غیر ضرور مانند 
کافی شاپ ها و رستوران ها نظارت بیشتر کنند و فعالیت 
آنها به صورت بیرون بر باشد. وی بیان کرد: البته البرز به 
صورت مستقل نمی تواند در همه موارد تصمیم گیری کند 

اما سلامتی مردم مهمتر از بسیاری از نیازها است.
میزان  اینکه  بابیان  البرز  استان  کرونا  ستاد  سخنگوی 
استفاده از ماسک توسط مردم نسبت به موج های اول 
از۹۰درصد  بیش  اگر   : گفت  است،  شده  بیشتر  دوم  و 
مردم ضمن استفاده از ماسک، پروتکل ها را رعایت کنند 
می توان برای مهار کرونا در مدت سه ماه امیدوار بود و 
اگر ۶۵درصد مردم ضمن استفاده از ماسک، پروتکل را 
رعایت کنند، نمی توان بیماری را کنترل کرد. وی از مردم 
خواست ضمن استفاده حداکثر از ماسک، پروتکل های 
بهداشتی را برای کنترل و مهار کرونا رعایت کنند، ضمن 
آنکه از سفرهای غیر ضرور پرهیز نمایند. بابایی، استفاده 
از ماسک سه لایه و معمولی را برای پیشگیری از کرونا 
مناسب دانست و گفت : البته استفاده از ماسک های 
فیلتردار را توصیه نمی کنیم چون اگر افراد مبتلا یا ناقل 
انتقال  احتمال  کنند،  استفاده  ماسک ها  این  از  کرونا 

ویروس به دیگران زیاد است.
سخنگوی ستاد کرونا استان البرز بیان کرد: مدت زمان 
را  آن  باید  که  بوده  سه ساعت  ماسک  هر  از  استفاده 

جایگزین کرد.
قابل ذکر است؛ تاکنون بیش از ۲۲هزار نفر از بیماران 
بستری  البرز  استان  بیمارستان های  در  کرونا  به  مبتلا 
شده اند که حدود ۱۹هزار و ۵۰۰نفر آنان بهبودی یافته و 

یک هزار و ۶۶۰نفر جان خود را از دست داده اند.

»البرز« چه خبر؟

سخنگوی ستاد کرونا البرز:

محدودیت های اجتماعی تهران و البرز یکسان دیده شود
مازندران همچنان در وضعیت 

قرمز کرونایی 
توجه به شیوع روزافزون ویروس کرونا، اما متاسفانه بسیاری 
از مردم استان آن را ساده انگاشته و هر روز بر آمار بیماران 

کرونایی در این استان افزوده می شود.
به گفته سید عباس موسوی- رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
مازندران هم اکنون 639نفر بیمار مشکوک به ویروس کرونا با 
علائم تنفسی مشکوک به کرونا بر اساس تشخیص بالینی در 

مراکز درمانی استان بستری هستند.
وی با تأکید بر با رعایت پروتکل های بهداشتی، استفاده از 
ماسک، رعایت فاصله فیزیکی و عدم حضور در تجمعات برای 
کمک به قطع زنجیره کرونا، گفت: مردم از حضور در محافل 
خانوادگی و دورهمی دوستانه و جمع بستگان که می تواند 

عاملی برای انتقال و شیوع این بیماری باشد پرهیز کنند.

برنامه های ۱۳ آبان در قزوین به 
صورت مجازی برگزار می شود

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان قزوین از 
اولویت  با  استان  در سراسر  یوم الله ۱۳آبان  مراسم  برگزاری 
برنامه های مجازی خبر داد و گفت: سیزدهم آبان۵۸ یادآور 
روزی بزرگ، سرنوشت ساز و مهم در تاریخ معاصر مردم ایران 

است.
حجت الاسلام و المسلمین غلامحسین شهسواری با بیان 
اینکه در میان مراسم و مناسبت های مرتبط با انقلاب اسلامی 
ایران، روز ۱۳آبان از جایگاه شاخص و برجسته ای برخوردار 
است، افزود: ۱۳آبان روز ملی مبارزه با استکبارجهانی، مظهر 
مقاومت، ایستادگی و نقطه عطف تاریخی برای ملت آزاده ایران 
اسلامی در عرصه استکبارستیزی و مبارزه با قدرت های بزرگ 

جهانی، به خصوص دولت مستکبر آمریکا است.
و سرنوشت ساز  تلخ  یادآور حوادثی  کرد: ۱۳آبان  اظهار  وی 
شهادت  به  درسال۴۳،  امام)ره(  حضرت  تبعید  همچون 
رساندن دانش آموزان انقلابی درسال۵۷ از سوی دژخیمان رژیم 
منحوس پهلوی و تسخیر لانه جاسوسی آمریکا درسال۵۸ است 
که از حوادث بزرگ و الهام بخش، آموزنده و ظرفیت ساز برای 

ادامه مبارزه با استکبار جهانی به شمار می رود.
حجت الاسلام شهسواری با اشاره به اینکه برای گرامیداشت 
یوم الله ۱۳آبان و روز استکبارستیزی اقدام لازم در خصوص 
تولید محتوا به عمل آمده، تصریح کرد: با توجه به شیوع ویروس 
کرونا، برنامه های فرهنگی با رعایت کامل دستورالعمل های 
بهداشتی به منظور تبیین این روز از بستر فضای مجازی و 

شبکه شاد، ویژه دانش آموزان برگزار خواهد شد.
به گفتۀ مسئول حوزه فرهنگی، به دلیل تعطیلی مدارس و 
دانشگاه ها با هدف سلامت محور بودن، مراسم ها، نشست های 
با  مجازی  فضای  در  آزاداندیشی  کرسی های  و  دانشجویی 
موضوعات استکبار ستیزی و هفته وحدت پیش بینی شده است.

وی اضافه کرد: همچنین امسال گرامیداشت یوم الله ۱۳آبان به 
صورت راهپیمایی برگزار نمی شود در صورت تایید ستاد مقابله 
با کرونا استان، این مراسم با رعایت دستورالعمل های بهداشتی 
و فاصله گذاری اجتماعی به  شکلی محدود و نمادین در فضای 

باز برگزار خواهد شد.
حجت الاسلام شهسواری خاطرنشان کرد: می توان در هر محله 
یک پایگاه استکبارستیزی مستقر کرد و با نصب پرچم و اجرای 
برنامه های متنوع، قدرت و صلابت جمهوری اسلامی را بار 

دیگر و در یک مراسم ملی به جهانیان نشان دهیم. 
رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان قزوین یادآور 
شد: رسانه ها، فضای مجازی و شبکه های اجتماعی در تبیین 
فرهنگ استکبارستیزی نقش پررنگی دارند و باید در این عرصه 

نیز فعال تر از گذشته باشند.  
گفتنی است؛ روز ۱۳آبان در تقویم رسمی کشور به عنوان روز 

دانش آموز و مبارزه با استکبار نامگذاری شده است.

کوتاه از استان ها

مدیرکل بیمه سلامت استان خبرداد:

اجرای نسخه نویسی الکترونیکی در تمام بیمارستان های البرز

که  مهم  این  بیان  با  استان  بیمه سلامت  مدیرکل 
۳۵۰هزار بیمه شده در سطح استان البرز وجود دارد که 

۲۰درصد از کل مردم استان را شامل می شوند، از اجرای 
طرح نسخه نویسی الکترونیکی در استان البرز خبرداد و 
گفت: در حال حاضر در تمامی بیمارستان های استان 

نسخه نویسی به صورت الکترونیکی اجرا می شود.
سعید جوانشیر در خصوص وضعیت ارائه خدمات بیمه 
سلامت به مردم استان البرز، اظهار کرد: بیمه سلامت در 
تلاش است که در حوزه بیمه بتواند بنا به فرامین مقام 

معظم رهبری جامع عمل بپوشاند.
وی با بیان اینکه مراکز درمانی و داروخانه ای بسیاری 
در استان تحت پوشش بیمه سلامت هستند، افزود: 
تلاش شده با گسترش این مراکز دسترسی جامعه 

بیمه ای خود را در استان افزایش دهیم.
مدیرکل بیمه سلامت استان البرز با اشاره به اینکه در 
حال حاضر 350هزارنفر در استان البرز تحت پوشش 
بیمه سلامت هستند، بیان کرد: این تعداد به نسبت 
جمعیت 20درصد از کل جمعیت استان البرز را شامل 

می شود.

اجرای  با  سلامت  بیمه  اینکه  بیان  با  جوانشیر 
خدمات  ارائه  خواستار  نوین  برنامه های  و  طرح ها 
بهتر و بیشتر است، تصریح کرد: طرح نسخه نویسی 
الکترونیکی در استان البرز اجرا و در حال حاضر در 
تمامی بیمارستان های استان نسخه نویسی به صورت 

الکترونیکی اجرا می شود.
مراکز  بیمه  پرداخت حق  در خصوص وضعیت  وی 
خاطرنشان کرد:  البرز،  استان  داروخانه های  و  درمانی 
تلاش شده در مراکز خرید خدمت و مراکز دانشگاه 

پرداخت ها به موقع انجام شود.
مدیرکل بیمه سلامت استان البرز در خصوص رفع 
همپوشانی بیمه ای گفت: درسال97 طرحی اجرا شد 
که تمامی مددجویان کمیته امداد تحت پوشش 
بیمه سلامت قرار گرفتند و با تأمین اجتماعی نیز 
همپوشانی  بحث  که  شدیم  موفق  سامانه ای  در 
بیمه ای را مرتفع کنیم و در حال حاضر این مشکل 

حل شده است.
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شهری 56 سال پیش در چنین روزی، ملک سعود )سعود ابن عبدالعزيز( دومين پادشاه كشور 
سعودی در يك كودتای خانوادگي از مقام خود بركنار و به خارج از کشور تبعيد شد!

در چنین روزی!

روز جهانی شهرها در بحران کرونا

و  عمومی  سلامت  اغلب  پاندمی  که  شرایطی  در 
خدمات پشتیبانی را درگیر خود کرده است، جوامع 
برای محفوظ نگه داشتن اهالی محل خود و تداوم 
عملکرد آنها برنامه ریزی کرده اند و با دولت های محلی 
و ملی در راستای حمایت از واکنش رسمی مشارکت 

دارند.
به گزارش دنیای هوادار، روز ۳۱ اکتبر هر سال به عنوان 
امسال و  روز جهانی شهرها گرامی داشته می شود. 
در اوج همه گیری ویروس کرونا در جهان، موضوع 
روز جهانی شهرها »ارزش قائل شدن برای جوامع و 

شهرهای ما« تعیین شده است. 
به همین مناسبت در مطلبی که در پایگاه اطلاع رسانی 
گوترش،  آنتونیو  شده،  منتشر  متحد  ملل  سازمان 
دبیرکل سازمان ملل متحد به چالش هایی اشاره کرده 
است که کووید-۱۹ در شهرها به بار آورده و اهمیت 
جوامع به شدت در هم تنیده امروز را گفته است. 
متحمل  را  پاندمی  فشار  »شهرها  گفت:  گوترش 

شده اند.«

جوامع، مبتکر، پویا و بازدارنده شده اند

او ادامه داد: »در شرایطی که پاندمی اغلب سلامت 
عمومی و خدمات پشتیبانی را درگیر خود کرده است، 
جوامع برای محفوظ نگه داشتن اهالی محل خود و 
تداوم عملکرد آنها برنامه ریزی کرده اند و با دولت های 
محلی و ملی در راستای حمایت از واکنش رسمی 

مشارکت دارند.« 
سازمان ملل متحد در این مطلب افزوده است: در چنین 
شرایطی همسایگان برای افراد بیمار و سالخوردگان 
خرید و آشپزی می کنند و شهروندان، کارکنان بخش 
سلامت و داوطلبان محلی و گروه های جان برکفی 
که از افراد آسیب پذیر سراسر جهان حمایت می کنند 
این جوامع همچنین دست در  را تشویق می کنند. 
را  خودشان  به  کمک  شبکه های  داده اند  هم  دست 
تشکیل داده اند، اپلیکیشن هایی را راه اندازی کرده اند 
تا به وسیله آنها افرادی که کمک ارائه می کنند به افراد 

نیازمند کمک رسانی کنند. گوترش در این رابطه افزود: 
»جوامع، مبتکر، پویا و بازدارنده شده اند.«

بر این اساس، دبیر کل سازمان ملل با اشاره به اینکه 
پیش بینی ها نشان می دهد تا سال ۲۰۵۰ حدود ۶۸ 
درصد جمعیت جهان در مناطق شهری زندگی خواهند 
کرد، اما این نسبت در حال حاضر ۵۵ درصد است، 
افزود که سرعت جهان برای شهری شدن رو به افزایش 
است. این موضوع برای پاسخگویی موثر به پاندمی و 
آماده شدن برای شیوع بیماری های مسری آینده از 

اهمیت بسزایی برخوردار است. 
او گفت: »بیایید به این شناسایی ارزش آنها احترام 
بگذاریم و جوامع را در قلب شهرهای آینده قرار دهیم.«

جوامع و راه حل های پایدار

اسکان  برنامه  اجرایی  مدیر  شریف،  مهد  میمونه 
به  جداگانه  پیامی  در  نیز  متحد  ملل  سازمان  بشر 
مناسبت روز جهانی شهرها، خواستار ارتقای دانش و 

توانمندی های بالقوه جوامع شد. 
او گفت: »ما باید این واقعیت را تشخیص دهیم که 
جوامع باید در مرکز طراحی راه حل های درازمدت تر برای 
خودشان باشند و ما باید به حرف های آنها گوش فرا 
دهیم چون تجربیات عینی آنها به ما کمک خواهد کرد 

تا برای آینده پویایی و برابری را شکل دهیم.« 
رئیس اسکان بشر سازمان ملل متحد همچنین افزود: 
»ارزش قائل شدن برای جوامعمان نخستین گام مهم 
برای  ما  نیاز  مورد  گذار  دوران  تغییرات  راستای  در 
خروج هر چه بهتر از بحران و بازسازی هر چه سبزتر 

زندگی بشر است.«
روز جهانی شهرها که از سال ۲۰۱۳ از سوی شورای 
عمومی سازمان ملل متحد به این عنوان نام گذاری 
شد، بر اهمیت خدمات ابتدایی شهری به عنوان بنایی 
برای توسعه کلی اجتماعی و اقتصادی تاکید دارد. این 
روز همچنین با اهداف توسعه سازمان ملل متحد در 
ارتباط است که دربرگیرنده ۱۱ هدف برای تبدیل شهرها 

به اقامتگاه هایی جامع، ایمن، پویا و پایدار است.

تلنگرگزارش

کوتاه

»جو« فهمید، بعضی ها نه!

اجرای طرح بازچرخانی شیرابه در حلقه دره

می گویند مومن زیرک است مصداقش اين آقای جعفرخان 
طیار، دادشی اميرالمومنين علي )ع( وقتی »اميه و خالد« رفتن  
تازه مسلمان ها را از حبشه برگردانند در جواب پادشاه كه گفت 
از قرائت بگو! او سريع سوره مريم را خواند چون مي دانست 

طرف يكتاپرست و مسيحی است. 
ولی ظاهرا هرچه از مبداء اسلام گذشته است مسلمان ها به 
خصوص از نوع ايرانی به ويژه از جنس مقامات عاليه، فقط 
شعارِ اصول و فروع اسلام و سيره نظری و عملی پيامبر و ائمه 
را دادند ولی غير مسلمان ها بر اساس عقل و منطق بيشتر 
مسلمانی كردند البته چون دستورات اسلام و مسلمانی چيزی 
غير از عقل نيست و البته عشق كه آن هم نوعی پيروی از 

منطق دل  است!
این مهم يعنی موقعیت شناسی و تصميم بر اساس موقعيت 
مكانی و زمانی و جو و فضای موجود يک اصل قطعی و لازم 
است به خصوص موقعی كه تصميمات شما و مواضع جنابتان 
يک خانواده يا محل و شهر و مردم يک جامعه و بنی آدم را 

تحت تاثیر می گذارد وگرنه تصميمات شخصی و حقيقی شما 
به هيچ كس ربطی ندارد و البته اگر آقای طيار تنها بود می 

توانست آیه »تبت بدی ابی لهب« را بخواند و الفاتحه!
ولی ظاهرا به قول سيدجمال اسدآبادی در شرق فقط مسلمان، 
ولي در غرب مسلمانی است برای همين اینجاییم! غربی ها 
می گويند مواضع ما را منافع كشور ما تعیین می كند و منافع 
مردم ما را وضعیت زمانی و موقعیت مكانی و سياسی ما 
تعيین می كند. ولی نمی دانم چرا مواضع ملی  بعضی تصميم 
گيران كلان كشور ما منافع شخصی شان تعیین می كند برای 
همين ممكن است تحريم به نفع جيب بلند مبارک باشد ولی 

به سود مردم نباشد. نباشد كه نباشد. حرف مرد يكي است!
حالا چهل و اندی است كه هنوز منافع  بنده عاصی و حقیر با 
منافع كشور در يك جهت نيستند من كه نمی توانم عيال و 
منزل را رها كنم مردم را بچسبم! ببخشيد چسبيدن نه! پروتكل 

ها بايد رعايت شود...
این است كه می گويند »جو بايدن« برای كسب آراء ايرانيان 
و مسلمانان مقيم آمريكا هشت تابلو تبليغاتی مخصوص دارد 
كه روی يكی از آن ها نوشته:»بعد هر سختی آسانی است« 
و اينطوری چراغ سبز به ايرانيان نشان داده و اين يعنی »جو 
فهمید« كه مقابل هر كس و هر جا چطور موضع بگيرد ولی 
بعضی حضرات نه! البته حضرات هم می دانند جيب و منافع 
و تابعيت و فرزند مقيم آمريكا جنابشان را در »شش و بش« 
قرار داده است وگرنه: دكترای سياست خوانده آن هم از دانشگاه 

جاسبی!

شهردار کرج گفت: برای پردازش زباله های منتقل شده به حلقه 
دره تفاهم نامه ای به ارزش ۱۸۰ میلیارد تومان با پارک علم و 

فناوری استان البرز منعقد شده است.
به گزارش دنیای هوادار، علی کمالی زاده با اشاره به اینکه حلقه 
دره تنها مرکز رسمی تخلیه زباله در استان البرز است، اظهار کرد: 
از سال ۹۳ تا کنون تمام زباله های شهرهای استان به مرکز حلقه 

دره منتقل می شود.
او با بیان اینکه روزانه هزار و ۵۰۰ تن زباله به مرکز حلقه دره 
منتقل می شود، ادامه داد: تنها ۷۰۰ تن از این زباله ها متعلق به 
شهروندان کرجی است و مابقی از سایر شهرهای استان به این 

مرکز منتقل می شود.
او با اشاره به اینکه انتقال پسماند سایر شهرهای استان به کرج 
منطقی نیست، توضیح داد: اینکه شهروندان کرجی ناچار به 
تحمل بوی بد ناشی از انباشت زباله هایی باشند که نقشی در 

تولیداشان نداشته اند، عادلانه نیست.

کمالی زاده با تاکید بر ضرورت احداث مراکز جدید دفن زباله در 
استان گفت: بدون شک با حذف  ۸۰۰ تن زباله ای که روزانه 
از سایر شهرهای استان به حلقه دره منتقل می شود، بخشی از 
دغدغه شهروندان در خصوص تبعات زیست محیطی دفن زباله 

در این مجموعه مرتفع می شود.
کمالی زاده گفت: حذف زباله های سایر شهرهای استان به معنی 
تولید شیرابه کمتر، کاهش میزان دفن زباله و بوی بد ناشی 

فعالیت مرکز حلقه دره است.
شهردار کرج با بیان اینکه شهرداری کرج موضوع ضرورت احداث 
مراکز جدید دفن زباله در استان البرز را در کارگروه پسماند مطرح 

کرده است.
او ادامه داد: در صورت موافقت این کارگروه، فرایند جانمایی 
زمین مناسب و تخصیص اعتبار ساخت مرکز دفن زباله جدید 
انجام و به این ترتیب بار پذیرش پسماند سایر شهرهای استان 

از دوش حلقه دره برداشته می شود.

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم بلوز راک بازگشت به بلوز Back to the Blues اثری از آهنگساز، گیتارییست، 
ایرلندی، گری مور Gary Moore است. گری مور یک  خواننده و ترانه سرای مشهور 
هنجارشکنی در موسیقی بود، کسی که از جاز و علائق رمانتیک در موسیقی گذشته، 
به بلوز رسید و سپس به راک گرایید و بار دیگر به سمت بلوز چرخید. این آلبوم حاصل 
بازگشت گری مور به بلوز ۱۰سال پیش از فوتش است و یکی از بهترین آلبوم هایی است 
که تاکنون منتشر کرده است. قطعه The Prophet که یکی از برترین قطعات موسیقی 
بلوز است در این آلبوم قرار دارد. قطعه ای که توانایی جذب هر شنونده ای به موسیقی 
بلوز را دارد و یکی از راه های معرفی این سبک است. Back to the Blues یکی آلبوم پر 
از احساسات واقعی، صدای شگفت انگیز و پرانرژی است که با گیتار خلاقانه گری مور 
نواخته شده است. گری مور، موسیقی را از اواخر دهه۱۹۶۰ و در سال۱۹۶۹ آغاز کرد و در 
گروه های مطرحی چون Colosseum II عضویت داشت. گری مور که یکی از مطرح ترین 
گیتاریست های بلوز راک است، با بسیاری از مشاهیر سبک های راک و بلوز همکاری 
داشته است که از جمله آن ها می توان به بی.بی. کینگ B.B. King ، آلبرت کینگ 
Albert King ، آلبرت کالینز Albert Collins و جرج هریسون George Harrison اشاره 
کرد. گری مور در سال۲۰۱۱ و در سن ۵۸سالگی از دنیا رفت اما همچنان از محبوبیت 

بالایی در اروپا برخوردار است.

Back to the Blues
::     Gary Moore - گری مور  ::

جیمی و بهترین دوستش بعد از آزادی از زندان تصمیم می گیرند آخرین خانه ای 
که پدربزرگ جیمی ساخته و متعلق به اوست را  به دست آورد و در این راه درگیر 
ماجراهایی بسیار عجیب است. نکته ای که در این فیلم بسیار ارزشمند و خاص 
است، روایت بی مانندی است که نمونه  مشابهش را تنها در سریال آقای روبات 
دیده بودیم که البته این شباهت بسیار زیرپوستی است. »جو تلبوت« کارگردان این 
فیلم، قبل از این تنها یک فیلم کوتاه ۱۸دقیقه ای با نام »بهشت آمریکایی« ساخته 
بود که با واکنش خوب منتقدان رو به رو شد و حال با این فیلم بلند نشان داد که 
می تواند یکی از بهترین استعدادهای ممکن رد ساختن فیلم باشد؛ هر چند که جو 
تلبوت سن کمی دارد اما کارگردانی او بسیار پخته است. جالب است بدانید که او 
فیلم را بر اساس داستان زندگی بهترین دوستش نوشته و کارگردانی کرده است و 
بهترین دوست او نیز در این فیلم نقش اصلی را دارد. سعی کنید حتما این فیلم را 
مشاهده کنید؛ چرا که از متفاوت ترین و بهترین فیلم های۲۰۱۹ است. اگر قرار بود 
این فیلم در ایران فیلم برداری شود، درست مثل فیلم ۲۱ پل، از آنجا که این فیلم 
در بروکلین فیلم برداری شده است، برای بومی سازی این فیلم، احتمالاً از شهر تبریز 
استفاده می شد. شهر تبریز به خاطر داشتن پل های بزرگ و زیبا و شبیه به پل های 

بروکلین، گزینه بسیار مناسبی است.

آخرین سیاه پوست در سان فرانسیسکو
:: جو تلبوت  ::

رمان بیمار خاموش از مجموعه رمان های روز دنیای نشر سنگ و نوشته الکس 
مایکلیدیس است. این رمان یک اثر روان شناختی و تریلر است که یکی از پرفروش های 
نیویورک تایمز در سال۲۰۱۹ بوده است. داستان بیمار خاموش درباره زنی هنرمند است 

که به خاطر بیماری روانی، همسرش را می کشد.
آلیسیا برنسون نقاش در یک روز گرم تابستانی، همسرش گابریل، عکاس مد و فشن را 
در خانه با سیم به صندلی می بندد و با اسلحه چندبار به سر و صورت او شلیک می کند. 
ماموران او را در حالی پیدا می کنند که با لباسی سفید و حالتی بهت زده بالای سر جنازه 
ایستاده، چاقویی کنار پایش افتاده و رگ دست خودش را هم زده است. آلیسیا دستگیر 
و به بیمارستان فرستاده می شود. در بازجویی های پلیس، آلیسیا هیچ حرفی نمی زند. 
او تا انتهای داستان خاموش می ماند و سکوت او داستان را از یک تراژدی معمولی به 
چیزی فراتر، به یک راز و معما تبدیل می کند. در بیمار خاموش نویسنده روی بخشی 
از روان انسانی انگشت گذاشته است که احساسات بیان نشده اش را در آن مدفون 
می کند. احساساتی که به قول فروید هیچ وقت از بین نمی روند. فقط به شکل زنده 
مدفون می شوند و یک روز به شیوه ای زشت تر سر برمی آورند. داستان بیمار خاموش 
در پنج بخش و از زبان تئو، روان درمانگر دادگاه و آلیسیا، البته دفتر خاطرات او، روایت 

می شود و هر چه پیش می رود خواننده را بیشتر درگیر پیچیدگی های خود می کند.

بیمار خاموش- الکس مایکلیدیس
::  ترجمه: مریم حسین نژاد   ::

کتابفیلم موسیقی

»خط فرضی« بهترین فیلم جشنواره اسپانیایی
فیلم »خط فرضی« ساخته فرنوش صمدی، جایزه بهترین فیلم بخش ویژه فیلم های اول و 

دوم کارگردان جشنواره بین المللی فیلم وایادولید اسپانیا را به خود اختصاص داد.

جهان سینما

در  جنگی«  پرچم های  میان  »زندگی  مستند 
جشنواره بارسلون اسپانیا 

جنگی«  پرچم های  میان  »زندگی  بلند  مستند 
به کارگردانی و تهیه کنندگی محسن اسلام زاده در 
هشتمین دوره جشنواره فیلم های آسیایی بارسلون اسپانیا 
حضور خواهد داشت. این جشنواره از 28اکتبر الی 8نوامبر ) 7 

الی 18آبان( برگزار می شود.

»درخت گردو« در یک قدمی اسکار؟
شواهد نشان می دهد که احتمال انتخاب فیلم 
به  اسکار  مراسم  در  حضور  برای  گردو«  »درخت 

نمایندگی از ایران جدی است و این فیلم به زودی 
راهی اسکار خواهد شد.

نخل طلای فیلم کوتاه به مصر رسید
کارگردان مصری موفق به کسب جایزه نخل طلای 
بهترین فیلم کوتاه جشنواره ویژه کن در سال۲۰۲۰ 
شد. با پایان جشنواره سه روزه کن، فیلم »متاسفم 
که چهره ات را فراموش کردم« به کارگردانی »سامه علا« از مصر 

موفق به کسب جایزه نخل طلای بهترین فیلم کوتاه شد.

آلمان هم وارد رقابت اسکار ۲۰۲۱ شد
آلمان با انتخاب فیلم »و فردا همه دنیا« وارد رقابت 
بهترین فیلم بین المللی اسکار۲۰۲۱ شد. »و فردا همه 

دنیا« ساخته جولیا فون هاینتس از سوی آلمان به 
عنوان نماینده این کشور در رقابت اسکار بین المللی معرفی شد. 

اکران نخستین فیلم پاکستانی در چین پس از 
۴۰سال

یک فیلم پاکستانی در نوامبر در چین روی پرده های 
سینما می رود. این فیلم نخستین فیلم پاکستانی در 
۴۰سال اخیر خواهد بود که در چین پخش می شود. این در حالی 
است که پکن می خواهد روابط خود با پاکستان را در زمانی تقویت 
کند که ارتباطش با هند به ضعیف ترین حالت خود رسیده است.

»سِر توماس شان کانری« ستاره ای است که نامش یادآور 
دوره ای جذاب و طلایی از سینمای هالیوود است. عصری 
که برای دوستداران سینما از هر نسلی آشناست. آشنایی 
با این دوره ی تاریخی فرصت جذب شدن به شان کانری را 
به هر نسلی و هر انسانی می دهد. شان کانری همان مرد 
جذاب سینمای دهه  ی شگفت انگیز شصت میلادی ست 
که با جیمزباند، شمایلی مشخص از خود در سینمای 
هالیوود به جا گذاشت. به طور قطع، جیمزباند یکی از 
مهم ترین و ماندگارترین شمایل های تاریخ سینماست 
این  اهمیت  و  ماندگاری  در  را  تاثیر  جدی ترین  که 

شمایل، شان کانری داشته است. 
توانست  که  اسکاتلندی ست  جوان  همان  شان کانری 
بازیگری  از تیپ  تاثیرپذیری  و  ذاتی خود  با جذابیت 
»کری گرانت« جا پای ستارگان کلاسیک بگذارد. اگر چه 
فعالیت حرفه ای خویش  نیم قرن  در طول  شان کانری 
همواره سبک مولفانه خود در بازیگری را به مخاطب ارائه 
داد اما می توان با بررسی شخصیت جیمزباند و شمایل او 
به ویژگی های کلی بازیگری او رسید. قدرت تکلم بالای 
مثلث های  در  گرفتار شدن  ادای سریع جملات،  و  او 

عشقی و نهایتا پیروزی در جدال های  عاشقانه یا جنسی، 
جذابیت  قصه،  محوری  زن  شخصیت  بر  بودن  غالب 
فوق العاده بالا برای شخصیت های زن قصه، پیروزی در 
دوئل ها و موفقیت او در انجام هرکاری از ویژگی های 
این شمایل هستند که مخاطب را به پرداخت درستی از 
یک شخصیت باهوش و جذاب می رسانند. این الگوی 
الگوهای  از  یکی  همچنان  شخصیت پردازی  در  کهن 
در  تریلر جاسوسی سینماست.  ژانر  در  قهرمان  کارآمد 
مخفی  مامور  یک  همواره  جیمزباند،  فیلم های  مرکز 
انگلیسی،  هویت  با  دارد  وجود  خوش چهره  و  موقر 
جذابیت جنسی فراوان و توانایی کار با ابزارهای پیچیده؛ 
پس چه کسی بهتر از شان کانری می تواند مجری این 

الگوی شخصیتی باشد؟ 
بازیگر  این  پنجاه ساله ی  کارنامه ی  اهمیت  البته 
اسکاتلندی منحصر به فرانچایز جیمزباند نیست. او در 
طول دوران بازیگری خود با فیلمسازان بزرگی همچون 
کرده  همکاری  دی پالما«  »بریان  و  هیچکاک«  »آلفرد 
است. نقش آفرینی او در »مارنی« )1964، ساخته ی آلفرد 
هیچکاک( را می توان یکی از خاص ترین نقش آفرینی های 
او دانست. کانری در مارنی علاوه بر اکت بیومکانیکال و 
برونگرای خود سعی در اجرای نقشی درون گرا را با توسل 
به متد اکتینگ دارد و می توان ادعا کرد که به خوبی 
توانسته جای پرسوناژهای غالبی که »کری گرانت« در 

سینمای هیچکاک آن ها را اجرا می کرد پر کند. 
وقتی که شب گذشته 31 اکتبر، خبر فوت شان کانری را 
شنیدم بسیار شوکه شدم و نخستین تجربه هایم از لذت  
تماشای فیلم و اساسا سینما در ذهنم مرور شد. قهرمان 

بودن از نوع جیمزباند آرزوی بسیاری از سینه فیل هاست 
و تماشا و حظ بصری از آثار باندِ هنر هفتم همواره یادآور 
که  کودکی  کودکی ست.  نوستالژیک  حال وهوای  آن 
قهرمان خود را همیشه مردی به شمایل کانری می دید و 
دخترانی که شاهزاده ی آرزوهایشان به جذابیت و اُبُهت 
کانری بود. حال که جهان در این سال با قهرمان خود 
خداحافظی کرده است، هنگامِ آن است ما هم بگوییم 

»خداحافظ جذاب ترین مرد سینما«.

داستان  جلد

خداحافظی با »جذاب ترین مرد سینما« در 90 سالگی؛

از جیمزباند با عشق

امیررضا موسوی

  نویسنده
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ورزشی
جناب آقای رضا گل محمدی - پیشکسوت مدیریت ورزشی 

با نهایت تاثر و تالم در گذشت داماد بزرگوارتان را به جنابعالی و خانواده محترمتان تسلیت عرض نموده و از خداوند متعال برای آن 
مرحوم علو درجات و برای حضرتعالی و بازماتدگان سلامتی و عمر با عزت آرزومندیم. 

جمعی از پیشکسوتان و کارشناسان ورزش تهران تقی آقاشاهی، نادرفریاد شیران، حسین شهریاری، دکتر حسن میرزاآقا بیک، دکتر 
ابوالفضل ملاجعفری، جعفر زرنگار، علی دولو، اصغر زرگر، علی توکلی، یوسف لواسانی محمودپور، حبیب کرمی، پرویز عطابخشی، 

محمود پازوکی، گودرز حبیبی، مرتضی کاظمی، سرهنگ رحمان عظیمی، فریدون موسوی، حمید شایسته و سیروس جعفری

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق ششدانگ یک دستگاه آپارتمان به پلاک ثبتی 163/65884 مفروز و مجزى از ۳۱۷۷۸ قطعه 
۳ به مساحت 99/98 مترمربع متن ملک آپارتمان قطعه ۳ تفکیکی شماره ۶5۸۸۴ فرعی از ۱۶۳ اصلی مفروز و مجزی از ۳۱۷۷۸ 
مساحت 99/98 واقع در سمت غربی طبقه اول. بانضمام پارکینگ ۳ به مساحت ۱۱ متر مربع واقع در همکف . حدودا: شمالا به 
طول ۴ متر دیوار و پنجره به فضای باز مشاعی شرقا در 5 قسمت که قسمت دوم شمالی قسمت چهارم جنوبی به طولهای 5/20 
سانتیمتر ۶ متر 4/59 سانتیمتر 3/59 سانتیمتر 5/20 سانتیمتر اول دوم دیواریست مشترک سوم درب و دیوار است چهارم و پنجم 
دیواریست مشترک اول و دوم به آپارتمان قطعه ۱ تفکیکی شماره ۶۸۸۲ فرعی سوم به راه پله و آسانسور مشاعی چهارم و پنجم به 
آپارتمان قطعه ۲ شماره ۶5۸۸۳ فرعی جنوبا به طول 6/40 سانتیمتر دیوار پنجره به حیاط مشاعی و غربا به طول ۱5 متر دیواریست 
به درز انقطاع مورد تفکیک به ملک مجاور. حدود پارکینگ: شمالا به طول5/00 متر خط فرضی به محوطه مشاعی است به پارکینگ 
قطعه ۴ شرقا به طول 2/20 سانتیمتر خط فرضی به محوطه مشاعی جنوبا به طول 5/00 متر خط فرضی به محوطه مشاعی غربا 
2/20 سانتیمتر خط فرضی به محوطه مشاعی و به مالکیت امیر شهابی فرزند باباحسین مالک ششدانگ عرصه و اعیان با شماره 
مستند مالکیت 2/283 تاریخ 1390/01/14 موضوع سند مالکیت المثنی بشماره چاپی ۲۷۷۴۹۶ سری ه سال ۹۸ با شماره دفتر 
الکترونیکی ۱۳۹۹۲۰۳۳۱۰۱۰۰۱۳۲۴۹ ثبت گردیده است. با شماره مستند مالکیت ۸۲۶۳ تاریخ 1393/06/18 دفترخانه اسناد رسمی 
شماره ۳۷ شهر ری استان تهران، موضوع سند مالکیت المثنی بشماره چاپی ۲۷۷۴۹۶ سری ه سال ۹۸ با شماره دفتر الکترونیکی 
۱۳۹۹۲۰۳۳۱۰۱۰۰۱۳۲۴۹ ثبت گردیده است. و مورد ثبت برابر سند رهنی ۸۲۶۳ - 1393/06/18 دفتر اسناد رسمی ۳۷ شهر ری به 
نفع بانک شهر ثبت شده که برابر نظریه هیات کارشناسان رسمی دادگستری در مورخ 99/5/12 ششدانگ پلاک مذکور به مبلغ 
6/200/000/000 ریال ارزیابی شده و به نشانی فردیس بلوار قریشی ک رازی پ ۸۲ساختمان عرشیا ط اول غربی می باشد. نظریه 
کارشناسی: طی بازدید انجام شده ساختمان مورد نظر مشتمل بر همکف ۴ طبقه به روی همکف بوده هر طبقه ۳ واحد و مجموعا 
۱۲ واحد مسکونی بوده. که واحد آپارتمانی مورد نظر در سمت غربی طبقه اول قرار گرفته سازه اسکلت بتنی نمای ساختمان سنگ 
کف راه پله سنگ و دیوارها سرامیک با حفاظ نرده فلزی و دارای آسانسور می باشد. پلاک مورد نظر در سمت غربی طبقه اول بوده 
این آپارتمان دارای ۲ اتاق خواب هال و پذیرایی که کف آن سرامیک و دیوارها گچ و رنگ آشپزخانه اپن با کابینت ام دی اف و 
سرویس بهداشتی و حمام می باشد و دارای آب و گاز و برق می باشد. همچنین ملک در روز بازدید تحت اجاره آقای امید اخشیج 
با ودیعه ۶۰ میلیون تومان و اجاره ماهیانه 450/000 تومان قرار داشت که ایشان اظهار داشت ملک را از خانم شیرین شهابی از مورخ 
98/8/20 الی 99/8/20 اجاره نموده. پلاک فوق از ساعت ۹ الی ۱۲ روز یکشنبه مورخ 99/8/25 در اداره اجرای اسناد رسمی کرج واقع 
در میدان آزادگان ابتدای خیابان مطهری از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ 6/200/000/000 ریال شروع و به بالاترین 
قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و یا حق 
اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم 
از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است در صورت وجود مازاد وجوه پرداختی بابت هزینه های 
فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد خواهد شد ونیمعشر وحق مزایده نقدا وصول می شود ضمنا چنانجه روز مزایده تعطیل 
رسمی گردد مزایده روز اداری بعد از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد. لازم به توضیح است پلاک ثبتی طبق 
اظهارات بستانکار مذکور دارای بیمه آسیا تا تاریخ 99/10/25 می باشد. همچنین وفق ماده ۱۳۶ آئین نامه اجرا شرکت در مزایده 
منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی وی در جلسه مزایده 
است برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت ۵ روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و 
در صورتیکه ظرف مهلت مقرر، مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه 

واریز خواهد شد. در اینصورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. 99/755ف  تاریخ انتشار : 99/8/11
ایرانی بجندی - رئیس اجرای ثبت اسناد کرج - از طرف والح واجاری

آگهی مزایده اموال غیرمنقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۷۰۱۲۶۸

به  دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه  در  مناقصه  فراخوان  شماره 

20990904070000014  https:// www.setadiran.ir آدرس

نام سازمان:دانشگاه علوم پزشكی وخدمات بهداشتی درمانی البرز

)معاونت دانشجویی و فرھنگی(

موضوع : واگذاری مدیریتی خوابگاه دانشجویی پسران و دختران    

تاریخ توزیع اسناد : مهلت خرید اسناد مناقصه توسط مناقصه گر از سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت به آدرس https:// www.setadiran.ir از ساعت 8:00 مورخ 99/08/14 

الی مورخ 99/08/18 ساعت 19:00

الکترونیکی دولت به آدرس  آخرین مهلت ارسال اسناد مناقصه به سامانه تدارکات 

https:// www.setadiran.ir : مورخ 99/9/01 ساعت 14:00 می باشد  

زمان و محل بازگشایی پیشنهادی رسیده: مورخ 99/09/03 در ستاد دانشگاه علوم پزشکی البرز می باشد.

میزان سپرده تضمین شركت در مناقصه: 308/500/000 ریال به صورت فیش واریزی به 

حساب جاری 218126438 )شبا IR 930130100000000218126438(نزد بانک رفاه شعبه بهار 

کرج کد 972 یا ارایه ضمانت نامه بانکی)بجز بانک اقتصاد نوین( بنام دانشگاه علوم پزشكی 

وخدمات بهداشتی درمانی البرز كه مدت اعتبار ضمانت نامه نبایدكمتر از 3 ماه باشد.

تذکر1: در صورت دریافت اخطار کتبی قطعی  بابت طرف قرارداد بودن با دانشگاه و 

واحدهای تابعه آن، متقاضی حق شرکت در مناقصه را نخواهد داشت.

پرداخت هزینه چاپ آگهی ها به عهده برنده مناقصه می باشد.

کارفرما در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مجاز و مختار می باشد.

نشانی سازمان : بلوار طالقانی شمالی - بالاتر از میدان طالقانی - شهرک اداری ساختمان مرکزی

شماره تماس:   32563369-026                                         شناسه آگهی 1035378

آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ای )نوبت اول(

به استناد ماده 63 آیین نامه مالی و معاملاتی 
دانشگاه های علوم پزشکی

فوتبال ما دوران خوش کم به خود ندیده است، از همان زمان 
که در ابر لیگ های حرفه ای اروپا چون بوندسلیگا، لیگ 
جزیره و حتی سری آ بازیکنانی داشتیم که عجیب و غریب به 
آنان افتخار می کردیم، اما حالا چه عرض کنم، اوضاع لژیونر 

هایمان چندان رضایت بخش نیست.
این فصل از فوتبال ما، بیش از فصول گذشته به خود لژیونر 
دیده است، کلی بازیکن از فوتبال ما مهاجرت کردند و راهشان 
را از لیگ برتر ایران جدا کردند، بزرگترین لژیونر جدید فوتبال 
ما، علیرضا بیرانوند بود که به صدرنشین فعلی فوتبال بلژیک 
انتقال پیدا کرد، انتقالی که هرچند پر سر و صدا بود اما به 
اندازه ی حرف و حدیث هایش چندان چشمگیر نبود، اما فعلا 
بیرانوند در آنتورب به نیمکت دوخته شده تا نشان دهد بازی 

کردن در اروپا چندان راحت نیست.

علی علیپور بار سفر به پرتغال بست و در ماریتیمو هم تیمی 
امیر عابدزاده شد، اما دیگر مهاجر فوتبال ایران به پرتغال شهریار 
مغانلو بود که به عضویت سانتاکلارا درآمد، البته او هم هنوز 

جایگاهش را در تیم جدبدش ثابت نکرده است.
رضا اسدی هم که علاقه شدیدی به حضور در فوتبال اروپا 
داشت، به عضویت سن پولتن اتریش درآمد تا فوتبالمان در 
لیگ اتریش هم نماینده داشته باشد، اما تیم جدید اسدی 
قعرنشین بلامنازع لیگ اتریش است و چندان اوضاع و احوال 

خوبی ندارد.
کریم انصافری فرد و محمدرضا آزادی هم لیگ یونان را برای 
ادامه فعالیت فوتبالی سان انتخاب کردند و به ترتیب پیراهن 

های آاک و پانتولیکوس این کشور را به تن کردند.
علی قربانی هم در اقدامی عجیب بازهم به فوتبال آذربایجان 
بازگشت و همزمان هم به تیم ملی آذربایجان پیوست و هم 

به باشگاه سوقامیت این کشور .
اما بزرگترین مقصد بازیکنان ایرانی، لیگ ستارگان قطر است، 
لیگی که شاید به اندازه جام خلیج فارس ما چندان پربیننده 
و پرمخاطب نباشد، اما به دلیل امکانات و منابع مالی بسیار 
خوبی که در این کشور وجود دارد به حیاط خلوت بازیکنان 

ایرانی تبدیل شده است.
العربی  به  مهرداد محمدی  و  ترابی  این فصل هم مهدی 

پیوستند، شجاع خلیل زاده راهی الریان شد و روزبه چشمی 
هم به ام صلال قطر رفت و علی کریمی هم به قطر اس 
سی پیوست. این پنج بازیکن به لیست بلند بالای ایرانی 
های لیگ ستارگان قطر اضافه شدند، لیگی که در آن رامین 
رضائیان)الریان(، امید ابراهیمی)الاهلی( و پژمان منتظری 
)الخطیرات( حضور دارند، نکته قابل تامل ماجرا آن جاست که 
به جز رامین رضائیان که در الدحیل حضور دارد و از برترین 
تیم های لیگ ستارگان و حتی آسیا است، بقیه لژیونر های 
فوتبال ما هیچکدام در تیم های خوب قطر حضور ندارند و 
این موضوع در شرایطی است که تمام بازیکنانی که در قطر 

فعالیت می کنند از بهترین های فوتبال ایران هستند.
با این اوصاف حضور در لیگ ستارگان قطر پیشرفت فوتبالی 
محسوب نمی شود، با آنکه اغلب بازیکنانی که از ایران به 
فوتبال قطر رفتند هیچکدام پیشرفت خاصی نکردند و چندین 
سطح هم از بار فنی آن ها کم شد، گویا فعلا برای بازیکنان 
ایرانی پیشرفت و ارتقای سطح فوتبالی مهم نیست، دلار های 
نفتی قطری بزرگترین رویای ستاره های ایرانی است، ایرانی 
که زمانی در بایرن مونیخ، دورتموند و ... نماینده داشت، حالا 
بهترین بازیکنانش در تیم های پایین جدولی با پیشرفتی 

نمادین در لیگ قطر دنبال تیم می گردند.

دریچه

لیگ ستارگان حیاط خلوت ستارگان ایرانی؛

پیشرفت نمادین با چاشنی دلار های نفتی!

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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ورزشی
جناب آقای دکتر مسعود برکت

درگذشت پدر مهربانتان »حاج آقاسید مصطفی برکت« از پیشکسوتان ورزشی و خیرین استان اصفهان 
موجب تاثر و تالم خاطر گردید. ضمن عرض تسلیت، علو درجات برای آن مرحوم و صبر و شکیبایی 

اصغر قلندری - مهرداد تیموریبرای بازماندگان از درگاه خداوند متعال مسئلت داریم.

از سرگیری اردوی کشتی فرنگی از ۱۵آبان
دومین اردوی آماده سازی تیم ملی کشتی فرنگی برای حضور در رقابت های جهانی 

صربستان، روزهای ۱۵ تا ۲۴آبان ماه در محل خانه کشتی شهیدابراهیم هادی برگزار 
می شود. اردوی فرنگی کاران بعدازظهر روز ۱۵آبان ماه و پس از برگزاری مسابقات 

انتخابی درون اردویی آغاز خواهد شد. رقابت های کشتی بزرگسالان قهرمانی 
جهان روزهای ۲۲ تا ۳۰آذرماه در شهر بلگرادصربستان برگزار خواهد شد.

انصراف ژاپن از حضور در رقابت های کشتی قهرمانی جهان
پس از انصراف آمریکا، فدراسیون کشتی ژاپن نیز اعلام کرد به دلیل اوج گرفتن 

مجددشیوع کرونا درقاره اروپا، تیم های کشتی آزاد و فرنگی این کشور دررقابت های 
جهانی صربستان حاضر نمی شوند. ژاپن قراراست رقابت های المپیک که با 

یک سال تعویق، مرداد سال آینده برگزار می شود، را میزبانی کند.رقابت های 
کشتی آزاد و فرنگی قهرمانی جهان از۲۲ تا۳۰آذر در بلگراد برگزار می شود.

مثبت شدن تست ۴بازیکن دیگر از تیم هندبال بانوان سپاهان
با آغاز رقابت های لیگ برتر هندبال بانوان تست چهاربازیکن و سه نفر از کادر تیم 

هندبال فولادمبارکه سپاهان مثبت شد و آن ها بعد از اولین بازی به اصفهان 
بازگشتند.اکنون نیز تست چهاربازیکن دیگرهم مثبت شده و این بازیکنان 

نیز برای استراحت راهی قرنطینه خانگی شدند و مشخص نیست این تیم 
می تواند درمرحله بازگشت رقابت ها حاضر شود یا خیر.

احتمال تعویق لیگ برتر بسکتبال قوت گرفت
با مثبت شدن نتیجه آزمایش کرونا »مهدی کامرانی«، سایه این ویروس بر فصل 

جدید لیگ برتر بسکتبال و احتمال تعویق مسابقات بیشتر شد.درشرایطی که 
قرار است فصل جدید لیگ برتر بسکتبال از ۱۵آبان ماه به طور متمرکز آغاز شود 

شیوع ویروس کرونا درکشور و البته در بین اهالی بسکتبال باعث شده تا 
شروع لیگ در هاله ای از ابهام قراربگیرد.

لیگ هندبال زنان با کیفیت خوبی برگزار شد 
سرمربی تیم اشتادسازه  مشهد با اشاره به اینکه با وجودبحران کرونا میزبانی 

لیگ برتر هندبال عالی بود، گفت: فدراسیون به بهترین نحو مسابقات را 
برگزارکرد و از کیفیت آن راضی بودیم.تیم اشتادسازه مشهد در دور رفت 

لیگ برتر هندبال زنان موفق شد تا ۶امتیاز خود را از سه دیدار درگروه 
الف برابر سپاهان، پرسپولیس و فیروزآباد صدرنشین گروه خودشود.

بانوی المپیکی کاراته سه شنبه هفته آینده راهی هانوفر می شود
پس از مکاتبه بابک امینی با هواپیمایی قطر، مجوز سفر حمیده 

عباسعلی به آلمان صادر شد و وی قرار است سه شنبه ۲۰آبان ماه 
راهی هانوفر شود. بانوی المپیکی کاراته می بایست قبل از اقدام 

به پرواز تست کرونا بدهد و در صورت منفی بودن اجازه سوار 
شدن به هواپیما را خواهد داشت.

صفحه اینستاگرام فدراسیون اتومبیلرانی مسدود شد
صفحه اینستاگرام فدراسیون اتومبیلرانی به دلیل دفاع از ارزش های اسلامی 

اجتماعی  شبکه  در  خود  جدید  صفحه  فدراسیون  شد.  مسدود 
اینستاگرام را با نام mafiri.ir_official راه اندازی کرد تا علاقه مندان 

به رشته موتورسواری و اتومبیلرانی بتوانند از طریق این پیج در 
اسرع وقت در جریان اخبار و اتفاقات این رشته ورزشی قراربگیرند.

تدریس یک ایرانی در تور جهانی کوراش افغانستان
فدراسیون جهانی تدریس دوره داوری تورجهانی کوراش در افغانستان 

راستای  ایرانی سپرد.فدراسیون جهانی کوراش در  به یک  را 
توسعه این رشته درکشورهای مختلف اقدام به برگزاری تور 

آموزشی درکشورهای مختلف کرده است. افغانستان میزبان 
یکی از همین دوره ها است.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

استقلالی ها توهین به ساحت مقدس پیامبراکرم 
را محکوم کردند

به  اعضای تیم فوتبال استقلال تهران، توهین 
ساحت مقدس پیامبراکرم )ص( را محکوم کردند.

روزگذشته »محمود فکری« سرمربی، »پرویز مظلومی« سرپرست 
و بازیکنان تیم استقلال با در دست گرفتن پلاکاردی به زبان 
انگلیسی مبنی بر اینکه »من عاشق محمد)ص( هستم.« توهین 

به ساحت مقدس پیامبر اکرم )ص( را محکوم کردند.

زمان بندی اردوی تیم ملی و سفر به بوسنی
تیم ملی فوتبال کشورمان در فیفادی پیش رو اردوی 
خود را از روزشنبه- 17آبان ماه آغازخواهدکرد.تیم ملی 

پس از سه روز تمرین درتهران، 20آبان ماه تهران را به 
مقصد بوسنی وهرزگوین ترک خواهدکرد تا برای دیداردوستانه 

با تیم ملی این کشور آماده شود. 

تلاش  متوالی  قهرمانی  پنجمین  برای  شریفی: 
می کنیم

بازیکن جوان پرسپولیس درباره پیش بینی اش از 
روزهای آینده همراه با سرخ پوشان گفت: به هرحال 
تیمی که به فینال لیگ قهرمانان آسیا رفته باید اهداف بزرگتر 
از این هم داشته باشد. پرسپولیس بهترین تیم آسیاست و 
مطمئناً ما به دنبال پنجمین قهرمانی متوالی خواهیم بود تا 

یک افتخار بزرگ را تکرار کنیم.

زکی پور در آستانه جدایی از استقلال
جدایی  آستانه  در  استقلال  فوتبال  تیم  مدافع 
است.  گرفته  قرار  پایتخت  آبی پوشان  جمع  از 
میلاد زکی پور مدافع هافبک چپ پای استقلال 

گرفته  قراره  باشگاه  اختیار  در  فکری  نامه محمود  و با 
می تواند تیم جدید خود را معرفی کند و از جمع آبی های 

پایتخت جدا شود.

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در اولین اقدام مالی خود قصد 
پرداخت طلب بوژیدار رادوشوویچ را دارد.

فوتبال  تیم  مهر،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
پرسپولیس نخستین بازی هفته بیستم رقابت های لیگ 
برتر فوتبال را روز جمعه مقابل سایپا در حالی برگزار می کند 

که تنها حامد لک را به عنوان دروازه بان در اختیار دارد.
بوژیدار رادوشوویچ که پس از جذب لک، جایی در چارچوب 

دروازه پرسپولیس در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا نداشت به 
دلیل عدم دریافت مطالبات خود هنوز به ایران بازنگشته است.
رادو نزدیک به ۸۹هزار دلار طلب فصل گذشته و ۱۵۰میلیون 
تومان پاداش صعود یه فینال لیگ قهرمانان آسیا را دریافت 
نکرده است. مطالبات ارزی و ریالی رادو تبدیل به چالش 
اصلی جعفر سمیعی مدیرعامل جدید باشگاه پرسپولیس 

شده است.

سمیعی در اولین اقدام مالی خود قصد دارد طلب رادو را 
طی هفته جاری پرداخت کند تا ضمن بازگرداندن وی مانع 

از شکایت او به فیفا شود.
رادوشوویچ سه فصل دیگر با پرسپولیس قرارداد دارد و در 
صورت عدم دریافت طلب خود می تواند قراردادش را فسخ 
کرده و مبلغ هر سه فصل را که ۷۸۰هزار یورو است را 

دریافت کند.

از  آنا براتی می گوید با اینکه دختران کشتی گیر ۹ماه 
انگیزه  اردوی ملی و مسابقه دور بودند اما آمادگی و 

خوبی داشتند.
به گزارش »دنیای هوادار« آنا براتی در مورد اردوی تیم 
برگزار شد،  آبان  اول  تا  آلیش که ۲۷مهر  ملی کشتی 
گفت: اردوی خیلی خوبی بود و بعد از ۹ماه سورپرایز 
شدیم. فکر نمی کردم با وجود کرونا دوباره فعال شویم 
چون مجوز ورزش های برخوردی سخت صادر می شود. 
انگیزه کشتی گیران در اردو فوق العاده بالا بود به گونه ای 
که در طول 4- 5سالی که مربی تیم ملی هستم تا این 

حد آن ها را باانگیزه ندیده بودم.
او در ادامه افزود: تست های آمادگی جسمانی و فنی 
را بعد از مشخص شدن نتیجه تست کرونا گرفتیم و 
دختران هم آخرین توان خود را گذاشتند. آنها با اینکه 
نتیجه  اما  بودند  دور  مسابقه  و  اردو  از  زیادی  مدت 
تست هایشان خوب بود و سورپرایز شدم. درست است 
که به صورت انفرادی تمرین می  کردند اما جای اردو و 
تیم ملی را نمی گیرد. در پایان اردو هم برنامه ای به آنها 

دادیم تا در خانه انجام بدهند.
براتی در مورد اردوی بعدی تیم ملی گفت: قرار است 
شیوع  شرایط  به  اما  باشیم  داشته  اردو  یک  ماه  هر 
کرونا بستگی دارد و اگر وضعیت وخیم شود، احتمال 
جابه جایی این تاریخ وجود دارد. در حال حاضر مسابقه 
خاصی نداریم که تعداد اردوها را بیشتر کنیم اما باید 
مسابقات  شدن  مشخص  صورت  در  تا  باشیم  آماده 

غافلگیر نشویم.
به  دعوتی  نفرات  تعداد  افزایش  احتمال  مورد  در  او 
اردوی تیم ملی بیان کرد: تعداد فعلا همین است چون 
همه چیز به کرونا بستگی دارد. دوست داشتیم نفرات 
سوم اوزان مختلف را هم دعوت کنیم اما تعداد زیاد 
می شد. نفرات فعلی در سالن فاصله را رعایت می کردند و 
کنترلشان راحت بود به همین دلیل باید با همین تعداد 
قهرمانی  مسابقات  برگزاری  دنبال  به  اما  برویم  پیش 
کشور هستیم و باید ببینیم چگونه امکان برگزاری آن 

فراهم می شود.
اولین  گفت:  کشور  قهرمانی  مسابقات  مورد  در  براتی 

برنامه ما مسابقات کشوری است چون خیلی احتیاج 
داریم که استعدادهای جدید را بشناسیم و دختران را 
ما مجوز  به  این شرایط  در  نمی دانم  اما  بزنیم  محک 
می دهند یا خیر. امیدوارم کرونا هر چه زودتر تمام شود 

و همه چیز به حالت عادی برگردد.

بانوان

»آنا براتی«: دختران سورپرایزم کردند

»رادو« در دستور کار مدیرعامل جدید پرسپولیس
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اسم دکتر امین نوروزی با باشگاه استقلال عجین شده چرا 
که طی یک ربع قرن که این پزشک دوست داشتنی و 
صادق و با اخلاق در کنار استقلال بوده هرگز از تلخی ها 
و نامرادی ها و کم توجی ها نگفته و با صداقت تمام هر 
موقع که لازم بوده در سخت ترین شرایط کنار استقلال 

بوده است.
او برای رساندن بازیکن کلیدی به بازی های حساس 
به ندای دل هواداران لبیک گفته و شبانه روزش را کنار 
بازیکن در کلینیک خود گذاشته تا بازیکن کلیدی به 

فلان بازی برسد.
هرگز از بابت کاری که کرده منت سر هیچکسی نگذاشته 
و عاشقانه به استقلال و به همه فوتبالی ها و غیرفوتبالی 
ها خدمت کرده است. زحمت کشیده و در کنار خدمت به 
استقلال تحصیلاتش را ادامه داده و در بیشتر دوره های 
پیشرفته پزشکی ورزشی دنیا حضور یافته تا مجهز به علوم 

نوین پزشکی ورزش باشد .
کاری که امین نوروزی در بهبود آسیب دیدگی های شدید 
بازیکنان کرده اگر یک پزشک خارجی بود چنان با آب و تاب 
می نوشتیم ولی یکبار ارزش کار دکتر نوروزی را خود باشگاه 
استقلال عنوان نکرده است واو هم گلایه ای نداشته است.

امروز که نامه خداحافظی از معاونت باشگاه استقلال را 
نوشته حقیقتا به عنوان یک روزنامه نگار بغض کردم ولی 
چون خودش نوشته که خدمت به استقلال در حال حاضر 
در نماندن است و باید رفت تا آرامش استقلال حفظ شود ما 

هم می گوییم خدا قوت دکتر با صداقت.
اما بدون شک عواملی او را آزرده خاطر کرده که نمانده 

است ولی آن قدر عاشق استقلال هست که دوست ندارد با 
رفتنش استقلال دچار تزلزل نشود.

حرف آخر

جدایی آقای دکتر از استقلال  پس از یک ربع قرن؛

نوروزی: گاهی اوقات باید رفت!
»سرمربی تیم بسکتبال ذوب آهن اصفهان«:

با اقتدار پای به لیگ برتر می گذاریم
سرمربی  کوهیان  فرزاد  دکتر 
نام آشنای بسکتبال ایران که 
تیم  رهبری  سکان  دیگر  بار 
فرهنگی  باشگاه  بزرگسالان 
ورزشی ذوب آهن اصفهان را به 
دست گرفته است در در گفت 
آخرین  با  ارتباط  در  گویی  و 
شرایط تیم بسکتبال بزرگسالان 
این باشگاه اظهار داشت: خوشبختانه امسال مسئولان باشگاه 
کارهای مربوط به سر و سامان دادن به تیم بسکتبال  را خیلی 
زود آغاز کردند و به همین دلیل ما توانستیم تیم خیلی خوبی را 
تشکیل بدهیم و نهایت بهره را از زمان ببریم و انشاالله بتوانیم با 

آمادگی کامل به میدان رقابت ها وارد شویم.
سرمربی تیم ذوب آهن افزود: از اوایل شهریور ماه تقریبا هرروز 
به طور مستمر تمرینات خود را شروع کرده ایم که همچنان 
ادامه دارد و سعی مان این بوده که وقفه ای در این تمرینات 

ایجاد نشود.
کوهیان در ارتباط با مسابقات آینده لیگ برتر بسکتبال کشور 
اکثر  تیم های  این دلیل که  به  گفت: احساس می کنم 
حاضردررقابت ها از حداقل دو بازیکن خارجی بهره می برند و تیم 
هایی که بازیکن خارجی ندارند نیز از بهترین بازیکنان داخلی بهره 
می برند لیگ برتر آینده،   لیگ آسانی نخواهد بود و مسابقات 

بسیار سختی پیش رو خواهیم داشت.
 وی درادامه بیان داشت: امسال با توجه به زمانی که در اختیار 
داشتیم تیم خوبی تشکیل دادیم و مهم تر از همه اینکه تیم 
ذوب آهن علاوه بر بازیکنان خوب، تیمی است بدون حاشیه 
و این  مزیت بسیار خوبی است  که خیلی از تیم ها و باشگاه 
ها آرزوی آن را دارند. سرمربی تیم ذوب آهن در پایان تصریح 
کرد : اتفاق مهمی که رخ داده این است که به نظر من امسال 
باشگاه ذوب آهن علاقه مندتر از قبل به مقوله بسکتبال می نگرد 
و به گونه ای ملموس حمایت و نگاه ها به ما بسیار پررنگ تر 
از گذشته می باشد و یک بینش و رویکرد همدلانه به بسکتبال 
وجود دارد ومن امسال بسیار دلگرم وامیدوار هستم به این 
حمایت و همدلی مدیران باشگاه لذا از این  فرصت استفاده می 
کنم ولازم می دانم از هیات مدیره و مدیر عامل محترم باشگاه 
ذوب آهن که تا این لحظه از هر گونه کمک و حمایتی به تیم 

بسکتبال و کادرفنی دریغ نکرده اند تشکر و قدردانی کنم.

برای »المپیک دونتسک«؛

شهاب زاهدی باز هم خوش درخشید
المپیک دونتسک موفق شد با گل ستاره ایرانی خود به سه امتیاز 
ارزشمند دست پیدا کند. به گزارش »دنیای هوادار«، تیم فوتبال 
المپیک دونتسک اوکراین در چارچوب هفته هشتم لیگ برتر 
این کشور به مصاف میزبان خود تیم کولوس کووالیوکا رفت 
و در نهایت به برتری ارزشمند ۲ بر یک دست پیدا کرد. شهاب 
زاهدی ستاره ایرانی تیم المپیک از ابتدا در ترکیب تیمش بود 
و موفق شد گل دوم را در دقیقه ۶۲ از روی نقطه پنالتی به ثمر 
برساند. زاهدی خودش موفق به گرفتن آن پنالتی شده بود و 
حالا با پنج گل همچنان بهترین گلزن تیمش و یکی از مدعیان 
آقای گلی در این فصل از لیگ اوکراین باقی ماند. این بازیکن در 
دقیقه ۷۱ از زمین مسابقه خارج شد. گل نخست المپیک توسط 
اولابیران در دقیقه ۱۷ زده شد و تک گل حریف در دقیقه ۸۶ از 
روی نقطه پنالتی به ثمر رسید. المپیک با این برد از هشت بازی 
۱۲ امتیازی شد و پایین تر از همین تیمی که شکستش داد، در 

رده ششم جدول ۱۴ تیمی اوکراین قرار گرفت.

نگاه

لژیونرها

در نشست خبری سرپرست اداره کل تامین اجتماعی استان با هیات مدیره 
خانه مطبوعات البرز چه گذشت؟

»قورچیان« -سرپرست اداره کل تامین اجتماعی البرز- 
عملکرد تامین اجتماعی را در ۶ ماهه اول سال ۹۹ تشریح 

کرد.
 به گزارش »دنیای هودار«، سرپرست اداره کل تامین 
اجتماعی استان البرز در نشستی که با هیات مدیره خانه 
مطبوعات و رسانه استان انجام شد اظهار داشت:  تامین 
اجتماعی استان البرز به عنوان یک سازمان بیمه ای در 
حال حاضر نیمی از جمعیت استان را تحت پوشش خود 

دارد.
وی ابراز داشت: در استان البرز، اداره کل تامین اجتماعی 
یک میلیون و 500هزار نفر را تحت پوشش دارد که از 
خدمات و حمایت های گسترده تامین اجتماعی بهره 

می برند.
 قورچیان عنوان کرد: ۱۴۵ هزار خانوار،  مستمری بگیر 
تامین اجتماعی البرز هستند که با احتساب اعضای 
خانواده، بالغ بر ۳۵۰هزار نفر به صورت ماهانه مستمری 

دریافت می کنند.
 وی ادامه داد: اداره کل تامین اجتماعی استان البرز، 
دارای ۱۸واحد اجرایی اعم از ۹شعبه اصلی، ۸ کارگزاری 
و یک شعبه اقماری فعال و مشغول خدمت رسانی می 

باشند.

تامین  کوتاه مدت  تعهدات  کرد:  تصریح  قورچیان   
اجتماعی نیز شامل دستمزد ایام بیماری، بارداری و...، 
هزینه سفر و نقل و انتقال بیمار، کمک هزینه ازدواج، 

بیمه بیکاری و... است.
 قورچیان تصریح کرد: سازمان در خصوص مقابله با کرونا 
اقداماتی را انجام داده که باعث حضور کمتر ارباب رجوع 
در شعب و کارگزاری های استان گردد به عنوان مثال 
حذف اعتبار دفترچه که بیمه گذار می تواند با گرفتن 
کد دستوری #1420*4* از اعتبار دفترچه خود آگاه شوند. 
ایشان  در خصوص خبر خوش دیگر گفت  قرار است 
تا آخر سال دفترچه های درمان حذف گردد که این امر 
میتواند از میلیون ها بار حضور ارباب رجوع در شعب و 
کارگزاری جلوگیری نماید و به تبع آن از شیوع ویروسهای 
بیماری زا جلوگیری می گردد که به دستور مدیرعامل 
محترم سازمان تامین اجتماعی آقای سالاری در حال 
انجام آن هستیم که انقلاب و تحول بنیادین در امر 

خدمت رسانی می باشد.
وی ابراز داشت: در حال حاضر 10هزار و ششصد پرونده 
بیمه بیکاری در شعب تامین اجتماعی استان البرز برقرار 
است که نامنویسی و حضور و غیاب و ارائه خدمات به 
آنان به صورت غیر حضوری ارائه می گردد که از مراجعه 

این عزیزان ماهی دوبار در شعب،  جلوگیری شده است 
همچنین از ابتدای شروع بیماری کرونا، دولت موظف 
گردید به بیمه شدگانی که به دلیل درگیری با بیماری 
اسفند98  بیکاری  آنها حقوق  به  اند  بیکار شده  کرونا 
لغایت اردیبهشت99 پرداخت نماید و متعاقب آن سازمان 
بیمه  مقرری  پرداخت  به  خرداد 99 موظف  ابتدای  از 
بیکاری در صورت تداوم آن و با حفظ سایر شرایط قانونی 
گردید که ماههای خرداد به بعد در حال بررسی و ۶۰ 
درصد کارهای اجرایی انجام ، و به زودی بر اساس قوانین 

سازمان تامین اجتماعی  پرداخت خواهد شد.
 وی اظهار کرد: در خصوص قطع حقوق مستمری بگیران 
سازمان، اقدامات مفیدی در حال انجام است که به محض 
قطعی شدن این امر، نیاز به حضور افراد با شناسنامه به 

شعبه نبوده و حقوق این عزیزان قطع نخواهد شد.
سرپرست اداره کل تامین اجتماعی استان البرز گفت: به 
بازرسین کارگاه ها سفارش لازم گردیده است در هنگام 
حضور در دفاتر روزنامه و عدم حضور کارکنان، به دلیل 
طبیعت شغلی ایشان در صورت ارائه مدارک مثبت عدم 

حضور ثبت نگردد.
قورچیان بیان داشت: اگر عزیزان خبرنگار در خصوص 
کارکرد خود ادعایی داشته و مدارک مثبته ارائه نمایند، 
سوابق ثبت نشده آن ها در کمیته ادعای سابقه مورد 
بررسی قرار خواهد گرفت و در صورت تایید مورد قبول 

قرار خواهد گرفت.
 قورچیان با اشاره به  متناسب سازی حقوق مستمری 
بگیران در سال جاری تصریح کرد: متناسب سازی انجام 
و حقوق این عزیزان پرداخت شده و  اجرای این امر را بر 
آوردن یکی از مطالبات دیرین کانون بازنشستگان دانست 

که به دست توانای مدیر عامل سازمان انجام پذیرفت.
اجتماعی  تامین  کل  اداره  گفت:  پایان  در  قورچیان   
استان البرز آماده هرگونه همکاری در جهت تسهیل امور 
خبرنگاران، اصحاب رسانه و مطبوعات در سطح استان 

می باشد.

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

گوشه و کنار


